
Beantwoording vraag dhr. Van der Wegen over het aantal huwelijken in de raadzaal 

 

Beantwoording: 

De afgelopen jaren is het aantal huwelijken in de raadzaal van ons gemeentehuis redelijk  stabiel. 

In 2021 zien we een dip. Dit heeft te maken met COVID-19. In het jaar 2021 is landelijk überhaupt 

veel minder getrouwd. 

Overzicht van aantallen: 

2022 = 12 

2021 = 6 

2020 = 11 

2019 = 12 

 

Het aantal huwelijken in het gemeentehuis heeft o.a. te maken het aanbod vrije trouwlocaties. 

Deze is op dit moment goed. En vermoedelijk is de huidige uitstraling van de raadzaal ook van 

invloed op het aantal huwelijken. In het integrale herinrichtingsplan zou de raadzaal 

aantrekkelijker kunnen worden door de verbeelding van de kernen, de warme uitstraling en 

vanwege de status die een raadzaal heeft. Ook het inspiratiecentrum met moderne technische 

faciliteiten zou een aantrekkelijke trouwlocatie kunnen worden, die iets minder formeel is dan de 

raadzaal. 

 

 

 

 


